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Verslag vergadering Informatieronde Gele Kamer d.d. 30 oktober 2018 

Verslag: de heer Van Vlodrop 
 
Belastingverordeningen en tarieven Maastricht 2019 
 
Fractiewoordvoerders: Pulles (SP), Severijns (VVD), Passenier (GroenLinks), Rodolf-Lejeune 

(Seniorenpartij Maastricht), Van Est (50PLUS), Van Thor (Sociaal Actieve 
Burgerpartij), Smeets (Partij Veilig Maastricht), Walz (Maastricht: Open Eerlijk 
en Democratisch), Wijnands (D66), Peeters (CDA), Borgignons (PvdA) 

 
Ambtelijke ondersteuning: Wolters 
 
De voorzitter opent het overleg om 19.45 uur. Zij deelt mee dat het college een aangepast stuk heeft 
verstrekt over dit onderwerp. Het voorstel is op een aantal punten aangepast. Zij vraagt aanwezigen of 
zij instemmen met behandeling van het aangepaste voorstel, hetgeen het geval is.  
 
De fractievertegenwoordigers van de SP (Pulles), VVD (Severijns), GroenLinks (Passenier), SPM 
(Rodolf-Lejeune) geven aan dat zij geen vragen hebben.  
 
50PLUS (Van Est) constateert dat er een indexatie van 2,5% plaatsvindt, terwijl de inflatie 1,62% 
bedraagt. Spreker vraagt om een toelichting. 
 
De fractievertegenwoordigers van SAB (Van Thor) en M:OED (Walz) geven aan dat zij geen vragen 
hebben. 
 
D66 (Wijnands) constateert dat met de leges archeologie extra opbrengsten worden gegenereerd ten 
behoeve van onder andere de uitbreiding van de spankracht van het ambtelijk apparaat. Spreker vraagt 
om een toelichting. 
 
Het CDA (Peeters) is blij dat de bezorgdienst voor de reisdocumenten wordt ingevoerd in 2019. Ook het 
CDA zet vraagtekens bij de forse toename van de leges archeologie. 
Voor de toeristenbelasting geldt een nieuwe verordening. De wethouder heeft aangegeven te 
onderzoeken of de Domio-vakantiewoningen in een andere schaal geplaatst kunnen worden dan 
bijvoorbeeld camping. Dat is echter niet opgenomen in de verordening 2019.Wat is de reactie van de 
wethouder hierop. 
 
De PvdA (Borgignons) sluit zich aan bij de vraag over de inflatie, maar heeft ook vragen over de 
plotselinge forse stijging van de reinigingstarieven. Daaraan zouden de hogere kosten voor de 
gemeente ten grondslag liggen. Daar is echter al enkele jaren sprake van. 
De cijfers over de woz-waarden werden pas op 24 oktober 2018 bekend, terwijl de waarden gebaseerd 
zijn op de peildatum van een jaar eerder. Dat is dus erg laat. De restafvalzak wordt 16% duurder. Ook 
dat is een te forse stijging. 
 
PVM (Smeets) komt binnen en geeft desgevraagd aan dat hij geen vragen heeft.  
 
De voorzitter deelt mee dat de fracties van de PVV en LPM niet aanwezig zijn. 
 
Wethouder Aarts deelt mee dat de prijsstijging van 2,5% is gekoppeld aan de gemiddelde materiële 
prijsstijging van goederen en aan de loonkosten.  
M.b.t. de legeskosten archeologie en spankracht geeft de wethouder aan dat in de afgelopen jaren 
13 miljoen tot 14 miljoen euro bezuinigd door efficiencymaatregelen zonder te snijden in de diensten 
aan de burger (140 fte minder). Dat heeft op sommige plekken in de organisatie geleid tot problemen, 
onder andere bij archeologie. Daar is nu sprake van grote achterstanden op de beoordelingen. Met het 
kostendekkend maken van de leges archeologie kunnen extra mensen (1 fte) worden aangenomen en 
kan de achterstand worden teruggebracht. 
De wethouder benadrukt dat er nog onderzoek moet worden gedaan naar de inschaling van de Domio-
vakantiewoningen. Een verandering in de hoogte van de toeristenbelasting moet ook doorgevoerd 
worden in de bedrijfsvoering van de organisatie. Dat kost tijd. Spreker hoopt de wijziging met ingang van 
komend jaar te kunnen realiseren. 



 Pagina 2 van 2 

De reinigingsrechten moeten 100% kostendekkend zijn. Op dat gebied is een extra belasting ingevoerd. 
Dat is doorberekend in de rechten. 
De wethouder legt uit dat de belastingtarieven eerder pas in december werden vastgesteld, omdat de 
informatie over de WOZ niet eerder bekend was. Hij benadrukt dat, zodra de gegevens bekend zijn (pas 
medio oktober), hard wordt gewerkt om snel een voorstel aan de raad voor te leggen. 
 
De heer Wolters legt uit dat BsGW de gegevens een half jaar voor en een half jaar na de peildatum 
verzamelt en analyseert, inclusief de verkoopprijzen van een half jaar voor een half jaar na de 
peildatum. Daaruit komt de aanpassing van de waarde voort. 
 
De PvdA (Borgignons) weet vanuit zijn vak dat dat het moet gaan om de gegevens van een jaar vooraf 
aan de peildatum. Deze cijfers zijn al eerder bekend. Als BsGW deze niet aanlevert kan de gemeente 
dat niet toepassen. Spreker roept op om daar naartoe te werken. 
 
Wethouder Aarts geeft aan dat de woz-informatie dit jaar op 24 oktober bekend was. 
 
De voorzitter constateert dat de vragen zijn beantwoord en dat er geen vragen meer zijn. Daarna sluit 
dit onderdeel af. 


